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WO-RA.0002.11.2018 

 

Protokół Nr II/18 

sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 14 grudnia 2018 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 

 

Ad 1)  

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama o godzinie 13.00 otworzył drugą sesję Rady Powiatu 

Gostyńskiego. Poinformował, że na sali obecnych jest 17 radnych (nieobecny był radny Tomasz 

Skibicki, natomiast pan Mikołaj Rogala nie złożył jeszcze ślubowania) i zwrócił się do radnych 

o potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie na tabletach przycisku „quorum”. Powitał osoby 

przybyłe na sesję, w tym laureata konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną 

z powiatem gostyńskim oraz pana Mikołaja Rogala, który złoży ślubowanie i obejmie mandat 

radnego. Przewodniczący poinformował, że po zakończeniu sesji odbędzie się spotkanie opłatkowe, 

na które zaprasza radnych oraz wszystkich zaproszonych gości. Ponadto na korytarzu zostało 

przygotowane stoisko przez Zespół Szkół Specjalnych w Brzeziu, w związku z czym zaprasza do 

zakupu ozdób świątecznych. Poinformował również o sposobie korzystania z mikrofonów, które 

zostaną użyte po raz pierwszy na tej sesji.  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Ad 2) 

Złożenie ślubowania przez pana Mikołaja Rogalę. 

Pan Mikołaj Rogala złożył ślubowanie poprzez odczytanie roty zgodnej z art. 20 ust. 1 ustawy 

o samorządzie powiatowym: „Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec 

Narodu Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 

pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, przestrzegać 

Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej". 

Przewodniczący Rady Alfred Siama pogratulował uzyskania mandatu radnego oraz życzył 

pomyślności i samych sukcesów w działalności samorządowej.  

 

Ad 3) 

Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że każdy z radnych potwierdził quorum 

w związku z czym Rada jest władna podejmowania decyzji.  

W dalszej części przedstawił porządek obrad.  

 

Starosta Robert Marcinkowski w imieniu Zarządu Powiatu złożył wnioski w sprawie: 

 wykreślenia z porządku obrad II sesji Rady Powiatu punktu 9 g) o treści „Rozpatrzenie projektu 

uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/248/13 z dnia 25 kwietnia 

2013 r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych operatorom 

i przewoźnikom, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gostyński oraz warunków 

i zasad korzystania z przystanków”, 
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 uzupełnienia porządku obrad II sesji Rady Powiatu poprzez dodanie w punkcie 8 „Rozpatrzenie 

projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie” punktu: „zmiany Uchwały Nr XXXVIII/263/18 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na 

poszczególne zadania w 2018 r.” 

 

Radny Marcin Krawiec zwrócił się o wyjaśnienie powodów złożenia wniosków.  

Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że w przypadku pierwszego wniosku trwają obecnie 

konsultacje dotyczące przystanków, wobec czego kompleksowa uchwała zostanie przedłożona 

Radzie w terminie późniejszym. Odnosząc się do drugiego wniosku, wyjaśnił, że podjęcie uchwały 

jest konieczne, gdyż nie chcą, aby przepadły środki, które mogą wpłynąć do Powiatu. Szczegóły 

omówi pan Mirosław Sobkowiak, prezentując projekt uchwały.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wykreślenia z porządku obrad II sesji Rady Powiatu punktu 9 g) o treści „Rozpatrzenie projektu 

uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/248/13 z dnia 25 kwietnia 2013 r. 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych udostępnionych operatorom i przewoźnikom, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Gostyński oraz warunków i zasad korzystania 

z przystanków”.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

uzupełnienia porządku obrad II sesji Rady Powiatu poprzez dodanie w punkcie 8 „Rozpatrzenie 

projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie” punktu: „zmiany Uchwały Nr XXXVIII/263/18 Rady 

Powiatu Gostyńskiego z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania 

w 2018 r.” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Porządek obrad II sesji Rady Powiatu: 

1. Otwarcie i ustalenie quorum. 

2. Złożenie ślubowania przez pana Mikołaja Rogalę. 

3. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

4. Ogłoszenie wyników konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną 

z powiatem gostyńskim. 
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5. Przyjęcie protokołu Nr I/18 sesji Rady Powiatu z 21 listopada 2018 r. 

6. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 

7. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 

8. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

na nie odpowiedziach. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania Komisji Rewizyjnej, 

b) zmiany uchwały Nr I/9/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji 

Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, 

c) nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Gostyniu, 

d) zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu, 

e) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu gostyńskiego, 

f) ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych 

z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od realizacji dyspozycji 

usunięcia pojazdu, 

g) zmiany uchwały Nr XLI/293/18 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 21 czerwca 2018 r. 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu, 

h) zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

i) zmiany budżetu powiatu na 2018 rok, 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2018-2028, 

k) wydatków budżetu powiatu, które w 2018 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego, 

l) zmiany Uchwały Nr XXXVIII/263/18 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 22 marca 2018 r. 

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania 

w 2018 r. 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu gostyńskiego w roku szkolnym 

2017/2018. 

11. Wnioski i informacje radnych. 

12. Oświadczenia radnych. 

13. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że wprowadzenie do porządku obrad 

dodatkowej uchwały powoduje, że potrzebna będzie opinia dwóch komisji: Budżetu, Inwestycji 

i Rozwoju Gospodarczego oraz Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego. Posiedzenia komisji odbędą się w trakcie przerwy w obradach Rady.  

 

Ad 4) 

Ogłoszenie wyników konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną 

z powiatem gostyńskim. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił informację dotyczące konkursu. Poinformował, że 

w tym roku tylko jedna osoba zdecydowała się zgłosić swoją pracę, jest to pan mgr Donat Hansz.  

Przewodniczący Komisji Konkursowej Pan Marek Smektała przedstawił skład kapituły 

konkursowej oraz charakterystykę pracy pana Donata Hansza, która nosi tytuł ,,Zmiany jakości wody 

rzeki Pogony oraz Zbiornika Jeżewo pod wpływem zanieczyszczeń pochodzących z różnych 

źródeł”. Poinformował, że Kapituła konkursowa postanowiła wyróżnić pracę Pana Donata Hansza. 

O wręczenie nagrody poprosił Starostę Roberta Marcinkowskiego oraz Przewodniczącego Rady 

Alfreda Siamę.  
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Ad 5) 

Przyjęcie protokołu Nr I/18 sesji Rady Powiatu z 21 listopada 2018 r. 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że uwagę do protokołu złożył radny Marcin 

Krawiec. Uwaga dotyczy błędnego zapisu nazwiska Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej na 

stronie 4 protokołu. Uwaga została przyjęta. 

 

Protokół Nr I/18 sesji Rady Powiatu z 14 grudnia 2018 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 

17 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 1 radnego.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mikołaj Rogala 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Ad 6) 

Informacja Starosty z działalności Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że wiele informacji z posiedzeń Zarządu 

przekazywanych jest drogą internetową, dlatego prosi radnych o śledzenie skrzynki pocztowej 

i bieżące analizowanie tych informacji. Niezależnie od tego, podczas każdej sesji Starosta zabiera 

głos, przybliża niektóre zagadnienia.  

Starosta Robert Marcinkowski przedstawił informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym za pomocą prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

 

Ad 7) 

Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi zarządu. 

 

Radny Marcin Krawiec zapytał o możliwość otrzymania przez radnych prezentacji drogą mailową.  

Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział twierdząco.  

Radny Antoni Kuś poruszył sprawę remontu chodników i ich późniejszego utrzymania. Ponadto 

zapytał o termin wywozu złożonego już azbestu.  

 

Odpowiedzi udzielili Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda, inspektor w Wydziale Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Michał Ignasiak oraz Sekretarz Powiatu Leszek Maliński.  

 

Ad 8) 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że nie złożono interpelacji i zapytań. 
 
Ad 9 a) 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Rady Alfred 

Siama. Następnie przedstawił listę kandydatów na członków komisji, pytając jednocześnie, czy 

wyrażają zgodę na kandydowanie.  

Radny Mikołaj Rogala wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna Sylwia Maćkowiak wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radny Damian Walczak wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radna Izabela Dereszewicz wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Radny Maciej Malczyk wyraził zgodę na kandydowanie. 

Radny Antoni Kuś wyraził zgodę na kandydowanie  

Radny Krzysztof Wachowiak wyraził zgodę na kandydowanie.  

Przewodniczący Rady poinformował, że nieobecny jest radny Tomasz Skibicki, który wyraził zgodę 

na kandydowanie na piśmie. Zgoda stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Wobec braku innych zgłoszeń do składu komisji Przewodniczący zwrócił się o zgłaszanie 

kandydatów na funkcje Przewodniczącego Komisji, Zastępcy Przewodniczącego i Sekretarza.  

 

Radny Maciej Malczyk zgłosił kandydaturę radnego Mikołaj Rogali na Przewodniczącego Komisji. 

Radny Mikołaj Rogala wyraził zgodę na kandydowanie.  

Pan Piotr Kogut zgłosił kandydaturę radnej Sylwii Maćkowiak na zastępcę Przewodniczącego. 

Radna Sylwia Maćkowiak wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Starosta Robert Marcinkowski zgłosił kandydaturę radnego Antoniego Kusia.  

Radny Antoni Kuś wyraził zgodę na kandydowanie. 

Starosta Robert Marcinkowski, przepraszając za swój błąd, poinformował, że ich kandydatem na 

stanowisko Sekretarza Komisji Rewizyjnej jest pan Damian Walczak. Jednocześnie podziękował 

radnemu Kusiowi za wyrażenie zgody z prośbą o jej wycofanie.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się z zapytaniem do radnego Kusia, czy wycofuje swoją 

kandydaturę.  

Radny Antoni Kuś wycofał swoją kandydaturę.  

Radny Damian Walczak wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił dwa możliwe tryby głosowania oraz zaproponował, aby zgodnie 

z zapisem Statutu Powiatu Gostyńskiego, gdy do obsadzenia danych stanowisk zgłoszono tyle 

kandydatur, ile jest stanowisk, przeprowadzić głosowanie nad wszystkimi kandydaturami łącznie, 

o ile rada nie zgłosi sprzeciwu. 

 

Uchwała Nr II/11/18 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej została podjęta w wyniku 

głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” podczas nieobecności 1 radnego. 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Ad 9 b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/9/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania 

Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego przedstawił 

Przewodniczący Rady Powiatu Alfred Siama. Poinformował, że zmiany są spowodowane tym, że 

radny Mikołaj Rogala wyraził wolę pracy w tej Komisji.  

 

Radny Mikołaj Rogala wyraził zgodę na pracę w Komisji.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr II/12/18 w sprawie zmiany uchwały Nr I/9/18 z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie 

powołania Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 

1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 1 radnego.  
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Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mikołaj Rogala 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Ad 9 c) 

Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za”. 

 

Radny Marcin Krawiec zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu czyta, iż zmiana dotyczy wyłącznie 

wydłużenia kadencji Rady. Spojrzał do poprzedniego Statutu oraz protokołu sesji z 13 września br. 

Wówczas była dyskusja dotycząca zapisu paragrafu 14 ust. 2. Chodziło o uczestnictwo w Radzie 

Społecznej przedstawicieli związków zawodowych. Po tej dyskusji, w której uczestniczył radny 

poprzedniej kadencji Zbigniew Kulak, Rada przychyliła się do zmiany, że w posiedzeniach Rady 

Społecznej będą mogli uczestniczyć przedstawiciele wszystkich organizacji związkowych. Zapytał, 

skąd decyzja o powrocie do zapisów sprzed tamtej poprawki.  

Wicestarosta Janusz Sikora powiedział, że zapis jest taki, iż przedstawiciel każdego związku 

zawodowego. 

Radny Marcin Krawiec powtórzył swoje wątpliwości, iż obecny projekt nie zawiera zmiany przyjętej 

przez poprzednią Radę.  

Radny Mikołaj Rogala zwrócił się do Przewodniczącego Rady Alfreda Siamy o rozwianie 

wątpliwości związanych z zapisem paragrafu 14 ust. 2 „W posiedzeniach Rady Społecznej 

uczestniczy Dyrektor Zakładu oraz przedstawiciel działających w Zakładzie organizacji 

związkowych”. Rozumieją, że bez względu na liczbę organizacji związkowych, w pracach Rady 

będzie mógł wziąć udział minimum jeden przedstawiciel każdej organizacji.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama potwierdził mówiąc, że przypomniał sobie, że właśnie w taki 

sposób ten zapis został zmieniony.  

Wicestarosta Janusz Sikora potwierdził i wyjaśnił przesłanki, jakimi kierowała się Rada Powiatu 

poprzedniej kadencji, zmieniając ten zapis.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama zapowiedział, iż ogłosi kilkuminutową przerwę celem 

sprawdzenia brzmienia dotychczasowego Statutu. 

Radny Marcin Krawiec zapytał o powód nieujęcia w projekcie nowego statutu słowa „każdej”. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, iż jego zdaniem jest to omyłka.  

 

Przewodniczący ogłosił 5-minutową przerwę.  

 

Po przerwie Przewodniczący Rady Alfred Siama, zabierając głos, przyznał rację radnemu 

Marcinowi Krawcowi. W skutek pomyłki został zniekształcony w paragrafie 14 ust. 2, który powinien 

brzmieć „W posiedzeniach Rady Społecznej uczestniczy Dyrektor Zakładu oraz przedstawiciel 

każdej działającej w Zakładzie organizacji związkowej”. Zaproponował, aby radni przegłosowali 

stosowną zmianę.  
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Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany zapisu § 14 ust. 2, który otrzyma brzmienie: „W posiedzeniach Rady Społecznej uczestniczy 

Dyrektor Zakładu oraz przedstawiciel każdej działającej w Zakładzie organizacji związkowej”.  

Wyniki głosowania:  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki  

 

Radny Marcin Krawiec złożył wniosek dot. w § 16 ust. 3 pkt 2, który stanowi, iż członek Rady 

Społecznej może zostać odwołany przed upływem kadencji w przypadku braku regularnego 

uczestnictwa w posiedzeniach Rady Społecznej. Stwierdził, iż jest to dość nieostre sformułowanie, 

które proponuje zamienić na „w przypadku nieuczestnictwa w trzech kolejnych posiedzeniach Rady 

Społecznej”. Nie wie, jak często Rada Społeczna się spotyka, czy te trzy następujące po sobie 

spotkania można by już uznać za brak regularności.  

Wicestarosta Janusz Sikora przedstawił, jak wygląda sprawa nieobecności członków na 

posiedzeniach Rady Społecznej i zaproponował, aby pozostawić zapis w dotychczasowym 

brzmieniu.  

Radny Marcin Krawiec zaproponował, aby albo zrezygnować z tego zapisu, albo go doprecyzować.  

Wicestarosta Janusz Sikora zaproponował, aby problem ten przedstawić członkom Rady 

Społecznej, która zostanie niebawem powołana w nowym składzie, celem przedstawienia swej opinii 

w tej sprawie. 

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda ustosunkował się do złożonych propozycji. 

Radny Marcin Krawiec złożył wniosek, aby ten punkt wykreślić, gdyż kolejny punkt mówi o innych 

ważnych przyczynach nieobecności.  

Starosta Robert Marcinkowski poparł wypowiedź radnego Krawca, proponując jednocześnie, aby 

obecnie zostawić ten zapis i podejść do niego kompleksowo przy kolejnej zmianie Statutu. 

Zaproponował, aby tego typu wnioski rozważać na posiedzeniach Komisji.  

Radny Marcin Krawiec wyjaśnił powód, dla którego mówi o tym podczas sesji i podtrzymał złożony 

wcześniej wniosek.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wykreślenia w § 16 ust. 3 Statutu punktu 2, a dotychczasowy punkt 3 otrzymałby numer 2 

i otrzymałby brzmienie „z innych niewymienionych ważnych powodów”.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Marcin 

Krawiec, Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala  

PRZECIW (9) Mirosława Bigaj, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Piotr Kogut, Sylwia 

Maćkowiak, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Antoni Kuś, Robert Marcinkowski 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił argumenty, które przemawiały za tym, w jaki 

sposób zagłosował. 

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda zwrócił się z prośbą, aby swoje argumenty 

przedstawiać przed głosowaniem. 
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Uchwała Nr II/13/18 w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego.  

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 
Ad 9 d) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego Publicznego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedstawili Przewodniczący Rady Alfred Siama oraz 

Wicestarosta Janusz Sikora. 

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za”. 

 

Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że Zarządu Powiatu Gostyńskiego zaopiniował 

projekt uchwały pozytywnie. 

 

W dyskusji udział wzięli radni Marcin Krawiec, Alfred Siama, Mirosława Bigaj, Dominik 

Jankowiak, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Damian Walczak, Wicestarosta Janusz Sikora, 

dyrektor SPZOZ Justyna Jaskulska, Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda. 

 

Radny Maciej Malczyk złożył wniosek w sprawie wykreślenia z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego SPZOZ w Gostyniu i skierowania 

go pod obrady komisji. 

Głosy przeciwne do wniosku złożyli Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda oraz Damian 

Walczak. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wykreślenia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego 

SPZOZ w Gostyniu i skierowania go pod obrady komisji.  

Wyniki głosowania  

ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

Wyniki imienne: 

ZA (5) Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala 

PRZECIW (12) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof Deutsch, Szymon 

Jakubowski, Piotr Kogut, Antoni Kuś, Sylwia Maćkowiak, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Janusz Sikora 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

W dalszej części głosy w dyskusji zabrali radni Marcin Krawiec, Antoni Kuś a także dyrektor 

SPZOZ Justyna Jaskulska i Wicestarosta Janusz Sikora. 

 

Radny Antoni Kuś złożył wniosek o zamkniecie dyskusji nad projektem uchwały.  
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Głosowano w sprawie: 

zamknięcia dyskusji nad projektem uchwały.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Mirosława Bigaj, Krzysztof Deutsch, Szymon Jakubowski, Piotr Kogut, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

PRZECIW (6) Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Dominik Jankowiak, Marcin Krawiec, 

Maciej Malczyk, Mikołaj Rogala 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Maciej Biskup, Robert Marcinkowski 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Radny Marcin Krawiec powiedział, iż czuje się rozczarowany, gdyż w trakcie kampanii wyborczej 

wszyscy mówili, że chcą rozmawiać o szpitalu, chcą poznawać jego stan, a dzisiejsza decyzja trochę 

odbiega od tych deklaracji. Powiedział, że nie ma żadnych złych intencji. Być może zadawał pytania 

zbyt szybko, ale to z uwagi na presję, którą próbują wymusić, że to nie jest miejsce na zadawanie 

pytań. Sesje są po to, aby dyskutować, aby rozmawiać.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama, odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy, powiedział, iż 

odniósł wrażenie, że radny chce podczas jednego punktu obrad uzyskać pełną wiedzę na temat 

szpitala, a to jest niewykonalne. Zadeklarował, że jeśli będzie taka potrzeba, może zorganizować 

debatę na ten temat.  

 

Uchwała Nr II/14/18 w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania: 

13 głosów „za”, 3 głosy „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

Wyniki imienne:  

ZA (13) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Krzysztof Deutsch, Szymon 

Jakubowski, Piotr Kogut, Antoni Kuś, Sylwia Maćkowiak, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, 

Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

PRZECIW (3) Izabela Dereszewicz, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Dominik Jankowiak, Mikołaj Rogala 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki  

 

Ad 9 e) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu gostyńskiego przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek 

Smektała. Złożył wniosek o dokonanie poprawek: w załączniku do uchwały, który przedstawia 

Rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych  na terenie powiatu gostyńskiego, proponuje się 

dopisać w górnym prawym rogu strony: „Załącznik nr 1 do uchwały  Nr …/…/18 Rady Powiatu 

Gostyńskiego z dnia ….. 2018 r.” oraz dokonać w ww. załączniku następujących zmian:  

- wiersz 2 otrzymuje brzmienie: „Apteka „Salus” Gostyń, ul. Ks. Olejniczaka 7a, tel. 65 572 01 73, 

godziny pracy: poniedziałek – piątek 8.00 – 19.00, sobota 8.00 – 13.00, niedziela –”, 

- wiersz 20 otrzymuje brzmienie: „Apteka „Stylowa” Gostyń, ul. Jana Pawła II 1,  tel. 797 860 417, 

godziny pracy: poniedziałek – piątek 8.00 – 19.00, sobota 8.00 – 13.00, niedziela –”. 

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany w załączniku do projektu uchwały „Rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu gostyńskiego” poprzez dopisanie w górnym prawym rogu strony zwrotu: „Załącznik nr 1 do 

uchwały Nr …/…/18 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia ….. 2018 r.” oraz dokonanie w ww. 

załączniku następujących zmian: - wiersz 2 otrzymuje brzmienie: „Apteka „Salus” Gostyń, ul. 

Ks. Olejniczaka 7a, tel. 65 572 01 73, godziny pracy: poniedziałek – piątek 8.00 – 19.00, sobota 8.00 

– 13.00, niedziela –”, - wiersz 20 otrzymuje brzmienie: „Apteka „Stylowa” Gostyń, ul. Jana Pawła II 

1, tel. 797 860 417, godziny pracy: poniedziałek – piątek 8.00 – 19.00, sobota 8.00 – 13.00, niedziela 

–”. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki  

 

Uchwała Nr II/15/14 ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego.  

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Ad 9 f) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od realizacji 

dyspozycji usunięcia pojazdu przedstawił Naczelnik Wydziału Komunikacji i Dróg Jerzy Ptak. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr II/16/18 w sprawie ustalenia na 2019 rok wysokości opłat za usuwanie 

i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych 

w wyniku odstąpienia od realizacji dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta w wyniku 

głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak  

BRAK GŁOSU (1) Janusz Sikora  

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 
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Przewodniczący Rady Alfred Siama ogłosił 15-minutową przerwę w obradach, podczas której 

dwie komisje stałe odbędą swoje posiedzenia: Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego w gabinecie Wicestarosty, a Komisja Samorządowo-Organizacyjna, Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego w pokoju nr 24. 

Obrady wznowiono o godz. 15.58 
 

Ad 9 g) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/293/18 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

21 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 

przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr II/17/18 w sprawie zmiany uchwały Nr XLI/293/18 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 21 czerwca 2018 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne:  

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak  

NIEOBECNI (2) Janusz Sikora, Tomasz Skibicki 

 

Ad 9 h) 

Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przedstawiła Skarbnik Powiatu 

Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Uchwała Nr II/18/18 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego została podjęta 

w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Janusz Sikora, Tomasz Skibicki 

 

Ad 9 i) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2018 rok wraz z autopoprawką Zarządu 

przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głos zabrali Marcin Krawiec oraz Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki Zarządu Powiatu do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2018 rok.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Krzysztof Wachowiak, Damian 

Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mikołaj Rogala  

NIEOBECNI (2) Janusz Sikora, Tomasz Skibicki 

 

Uchwała Nr II/19/18 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2018 rok została podjęta w wyniku 

głosowania: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas 

nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (16) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Krzysztof Wachowiak, Damian 

Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mikołaj Rogala 

NIEOBECNI (2) Janusz Sikora, Tomasz Skibicki 

 

Ad 9 j) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 

2018-2028 wraz z autopoprawką Zarządu przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki Zarządu Powiatu do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2018-2028.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: 

ZA (16) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Maciej 

Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, Damian 

Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Sylwia Maćkowiak, Mikołaj Rogala 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 
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Uchwała Nr II/20/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gostyńskiego na lata 2018-2028 została podjęta w wyniku głosowania: 16 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 2 radnych. 

Wyniki imienne:  

ZA (17) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mikołaj Rogala  

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Ad 9 k) 

Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2018 r. nie wygasają z upływem roku 

budżetowego wraz z autopoprawką Zarządu przedstawiła Skarbnik Powiatu Eleonora Gościniak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

Głosowano wniosek w sprawie:  

przyjęcia autopoprawki Zarządu Powiatu do projektu uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2018 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Uchwała Nr II/21/18 w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2018 r. nie wygasają 

z upływem roku budżetowego została podjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego. 

Wyniki imienne: 

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak  

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 
Ad 9 l) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVIII/263/18 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

22 marca 2018 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania w 2018 r. przedstawił Dyrektor 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Mirosław Sobkowiak. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Damian Walczak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za”. 

 



 

14 

 

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Alfred Siama przedstawił opinię Powiatowej Społecznej Rady ds. 

Osób Niepełnosprawnych. Opinia jest pozytywna i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr II/22/18 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXVIII/263/18 Rady Powiatu Gostyńskiego 

z dnia 22 marca 2018 r. w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne 

zadania w 2018 r. została podjęta w wyniku głosowania: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 1 radnego. 

Wyniki imienne:  

ZA (18) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Szymon Jakubowski, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Sylwia 

Maćkowiak, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, 

Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (1) Tomasz Skibicki 

 

Ad 10) 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu gostyńskiego w roku szkolnym 2017/2018 

przedstawi Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek Smektała. 

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie: 

6 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

 

W dyskusji głos zabrał radny Damian Walczak, Naczelnik Wydziału Marek Smektała oraz 

Starosta Robert Marcinkowski. 

 

Ad 11) 

Wnioski i informacje radnych. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił informację o wynikach analizy oświadczeń 

majątkowych, które wpłynęły do Rady Powiatu po ostatniej sesji Rady V kadencji: Naczelnika 

Drugiego Urzędu Skarbowego w Zielonej Górze oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gostyniu. 

Ponadto poinformował, że radni muszą złożyć swoje oświadczenia majątkowe do 21 grudnia br.  

Radna Izabela Dereszewicz powiedziała, że jako Klub w większości są radnymi, którzy po raz 

pierwszy biorą udział w sesjach. Spotykają się, i pytania, które zadaje radny Krawiec, są jego 

pytaniami, ale również występuje w ich imieniu. Ponieważ sprawa dotyczyła szpitala, pytań było aż 

tyle. Na posiedzeniu Komisji Samorządowo-Organizacyjnej nie było przedstawiciela szpitala i stąd 

mieli wiele wątpliwości, a ich głosowanie było nie do końca pozytywne. W jej ocenie sesje są po to, 

aby te pytania zadawać. Jeśli jest inaczej, to postarają się informacje zdobywać w inny sposób. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, iż nikt nie kwestionuje prawa radnego do 

zadawania pytań, tylko wszystko jest kwestią pewnych proporcji. Zwrócił uwagę na długość dyskusji 

oraz na to, że jego zdaniem wiele pytań wykraczało poza przedmiot uchwały.  

Radna Izabela Dereszewicz powiedziała, że szpital jest sprawą bardzo poważną, ma poważne 

kłopoty, stąd było wiele pytań. W pozostałych punktach tylu pytań nie zadawali. 
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Przewodniczący Rady Alfred Siama podkreślił, że nikt nie ma pretensji, a tylko martwił się o to, że 

zbyt długo potrwają obrady.  

Starosta Robert Marcinkowski, odnosząc się do kwestii poruszanych przez radną Dereszewicz, 

a wcześniej radnego Krawca, powiedział, że miał wrażenie, że ta Rada może wyglądać nieco inaczej 

niż Rada, która właśnie zakończyła swoją kadencję. Nadal ma taką nadzieję, ale dobrze jest 

wyjaśnić sobie pewne nieporozumienia. Pochwalił radnego Macieja Malczyka, który przesłał drogą 

mailową kilkanaście pytań bardzo szczegółowych. Jego zdaniem jest to dobry sposób 

komunikowania się. Zgodził się z Przewodniczącym, że sesja powinna być tym czasem, kiedy 

wypracowane wcześniej rozwiązania są modelowane, zgłaszane są ostateczne wnioski. Czas na 

merytoryczną dyskusję jest właśnie na komisjach. Dodał, że nie głosował za zamknięciem dyskusji.  

Radna Izabela Dereszewicz powiedziała, że nie chodzi im o kłótnie, była to ich pierwsza sesja, 

uczą się i nabierają doświadczenia.  

Radny Marcin Krawiec poinformował, że zajrzał do protokołów z poprzednich sesji, w których 

przeczytał, że jakiś czas temu wpłynęło do Rady Powiatu pismo Ministra Pracy i Polityki Społecznej 

dotyczące wynagrodzeń pracowników DPS-ów. Były tam apel o przeprowadzenie analizy w tym 

temacie. Zapytał, czy została ona przeprowadzona, a jeśli tak, to czy mógłby ją otrzymać. Ponadto 

widział dwa pisma: związku zawodowego pielęgniarek oraz pielęgniarek anestezjologicznych, na 

które zostały przygotowane odpowiedzi. Zapytał, do kogo może się zwrócić, aby poznać bardziej 

szczegółowe te odpowiedzi. Ponadto na posiedzeniu Komisji Budżetu pan Czwojda wspominał, że 

odbywa spotkania z burmistrzami gmin dotyczące dróg i możliwości współpracy. Gminy przyjmują 

już projekty budżetów i uchwalają budżety. Zapytał, czy są już jakieś informacje dotyczące 

konkretnych rozwiązań przyjętych w tych budżetach.  

Wicestarosta Janusz Sikora powiedział, że dyrektor SPZOZ zostanie zobowiązana do udzielenia 

odpowiedzi na pytania dotyczące szpitala. Odnosząc się do pytania dotyczącego analizy 

wynagrodzeń pracowników pomocy społecznej, poinformował, że taka analiza została zrobiona. 

Wyjaśnił też kwestie związane z czarnym tygodniem pomocy społecznej.  

Radny Piotr Kogut poinformował o powstaniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, którego 

Przewodniczącą jest radna Sylwia Maćkowiak.  

Radny Antoni Kuś zapewnił, że interesuje się szpitalem, a temat ten był omawiany na posiedzeniu 

Komisji. Zaproponował, aby spotkać się na wspólnym posiedzeniu komisji i omówić sprawy szpitala.  

Etatowy Członek Zarządu Sebastian Czwojda udzielił odpowiedzi na pytanie dotyczące jego 

spotkań z wójtami i burmistrzami gmin.  

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że kolejna sesja odbędzie 7 stycznia 2019 r. 

 

Ad 12) 

W punkcie „Oświadczenia radnych” głosu nie zabrano. 

 

Ad 13) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Alfred Siama zamknął II sesję Rady 

Powiatu o godz. 16.45. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Gostyńskiego 

/-/ Alfred Siama 

 

Protokołowała  

Elżbieta Mikstacka 


